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 Základní informace o fórech na středních školách 

Termín konání: 19. 09. 2023, 12. 10. 2023 

Zapojené školy: Gymnázium Nový Jičín, p. o.; Mendelova střední škola, Nový Jičín, p. o. 

Počet zapojených studentů: cca 55–60 

 

 Program školních fór 

 Přivítání studentů a seznámení s organizací fóra  

 Uvolňovací aktivita, rozdělení ke stolům 

 Sepsání návrhů, co se studentům ve škole líbí 

 Sepsání návrhů, co by chtěli studenti v jejich škole zlepšit 

 Hlasování u stolu o jednotlivých návrzích, výběr dvou podnětů s největším počtem 

hlasů 

 Celkové hlasování o podnětech pro zlepšení ve škole 

 Komentář k podnětům od zástupce vedení školy 

 Sepsání návrhů, co se studentům líbí ve městě 

 Sepsání návrhů, co by studenti chtěli ve městě zlepšit 

 Hlasování u stolu o jednotlivých návrzích, výběr dvou podnětů s největším počtem 

hlasů 

 Celkové hlasování o podnětech pro zlepšení ve městě 

 Výsledky hlasování a komentář politika Zdravého města Mgr. Ondřeje Syrovátky 

 Nastínění dalšího postupu a závěr 

 

 Školní fórum na Gymnáziu Nový Jičín 

První školní fórum na novojičínském gymnázium proběhlo v roce 2021. Letos se školní fórum 

na novojičínském gymnázium konalo již po druhé. Akce se konala v úterý 19. září 2023. Za 

školu se fóra aktivně účastnil zástupce ředitele Mgr. Zdeněk Man. Studenti na škole ocenili 

např. rekonstrukci hřiště, líbí se jim také zázemí v podobě bufetu, zájezdy do zahraničí, 

semináře ve škole a školní Gmail. Podněty na zlepšení se týkaly především zrušení viditelnosti 

průměru v online škole, rekonstrukce školní jídelny, chybějící zrcadla na WC pro studenty a 

programu ERASMUS. Na městě studenti ocenili především kulturní akce, velký výběr letních 

akcí, MHD a zeleň ve městě. Studenti by však uvítali renovaci parku u Spořitelny, rekonstrukci 

venkovního bazénu, více stojanů na kola v centru města a lepší propagaci kulturních akcí. 
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Podněty z Gymnázia Nový Jičín 

Oblast škola  

 Líbí se mi: semináře, bufet, školní akce, renovace tříd, nové hřiště, školní Gmail, 

zájezdy do zahraničí, školní psycholog, volitelné předměty, kolárna, skříňky, zařazení 

moderní technologie do výuky a různorodost soutěží 

 Chtěl bych zlepšit: zrcadla na záchodech, změnit limit absence, znovu zavést 

viditelnost průměru, čajovnu, dvě hodiny tělesné výchovy, vybavení jídelny, fotky na 

webu školy, posilovnu, školní akce pro 1. ročník, ERASMUS, individuál pro sportovce 

Oblast město 

 Líbí se mi: kino, divadlo, středisko volného času Fokus, úprava skateparku, zeleň ve 

městě, kulturní akce, letní akce, rekonstrukce ul. G. Hlaďo, oprava Laudonova náměstí, 

obchodní řetězce, parky, cyklopruhy, MHD, velký počet základních škol, plán na 

rekonstrukci Hückelových vil, pěkné kruhové objezdy 

 Chtěl bych zlepšit: propagaci kulturních akcí, park za Spořitelnou, viditelnost značek, 

protidrogovou prevenci, kulturní dům, psí park, stop kruhovým objezdům, bowling, 

plocha před OC Tabačka, veřejné WC 

 

Postupující náměty z oblasti škola ze školního fóra na Gymnáziu Nový Jičín 

Pořadí Náměty Hlasy 

1. Limit absence 19 

2. – 3. Školní mazlíček 10 

2. – 3. Studium v zahraničí 10 

4. Maturita z umění 4 

5. – 6. Viditelnost průměru 2 

5. – 6. Zrcadla na všech toaletách 2 

7. – 9. Modernizace jídelny 1 

7. – 9. Individuál pro sportovce 1 

 

Výše uvedené náměty prošly během října také celoškolskou anketou mezi studenty, nejlépe 

se umístily tyto podněty:  

 Navýšení limitu absence 

 Viditelnost průměrů ve Škole online 

 Modernizace školní jídelny 
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Postupující náměty z oblasti město ze školního fóra na Gymnáziu Nový Jičín 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Školní fórum na Mendelově SŠ  

Na Mendelově SŠ se školní fórum také konalo podruhé, akce se konala ve čtvrtek 12. října 

2023. Za školu se fóra aktivně účastnila ředitelka školy Ing. Lucie Haitlová MBA a pověřený 

pedagog pro oblast školních fór Mgr. Martin Jermář. Na škole se studentům líbí zejména 

stravovací zázemí (bufet, automaty s filtrovanou vodou), pohovky ve škole a relaxační 

místnost. Mezi častými podněty na zlepšení pak byla posilovna, internet ve škole a klimatizace. 

Na městě studenti Mendelovy SŠ oceňují zejména možnosti sportovního a kulturního vyžití, 

zeleň či udržovaný historický vzhled města. Prostor pro zlepšení studenti vnímají především v 

revitalizaci konkrétních veřejných prostranství (lokalita parku u České spořitelny, prostor před 

OC Tabačka). Dále by uvítali více parkovacích míst, smart lavičky a lepší kamerový systém 

ve městě.  

 

 

 

 

 

Pořadí Náměty Hlasy 

1. Využití plochy před OC Tabačka (např. Park) 15 

2. – 3. Městský mazlíček 8 

2. – 3. Take out bistra (více bister) 8 

4. Renovace parku za Spořitelnou 6 

5. Zlepšení propagace kulturních akcí 4 

6. – 8. Oprava Suvorovovy ulice 3 

6. – 8. Rekonstrukce areálu venkovního bazénu 3 

6. – 8. Zvýšení počtu laviček ve městě 3 



 

4 

 

Podněty z Mendelovy SŠ 

Oblast škola  

 Líbí se mi: automaty na vodu, bufet, pohovky, stáže, nové okna, zateplení budovy, 

relaxační místnost, praxe, mimoškolní aktivity, školní zájezdy, automaty na kávu 

 Chtěl bych zlepšit: fitko, školní wifi, klávesnicové podložky pod myš, více klučičích 

WC, původní časy zvonění, kuchyňku, zvětšit jídelnu, přístup na městský stadion, 

projektory, rozhlas, počítače, větší parkoviště pro studenty, klimatizace, více projektů 

a přednášek, více toaletního papíru 

 

Oblast město 

 Líbí se mi: kulturní akce, brigády pro studenty (zelené město), jezírko ve Smetanových 

sadech, úklid města, park se slunečními hodinami, velká možnost sportovních aktivit, 

historické centrum města, hodně podniků, velký výběr škol (MŠ, ZŠ a SŠ), obchodní 

centra, posilovny, kebab 

 Chtěl bych zlepšit: hlídky na přechodech u škol, fotbalový klub, skatepark, bezplatné 

parkování na celý den, oprava venkovního bazénu, oprava Hückelových vil, oprava 

cesty na ulici Bezručova, kamerový systém, vice volnočasových aktivit, veřejné WC, 

okolí kolem OC Javor, renovace parku u zámku 

Postupující náměty z oblasti školy ze školního fóra na Mendelově SŠ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Výše uvedené náměty byly předány školní samosprávě Mendelova SŠ.  

 

 

 

 

 

Pořadí Náměty Hlasy 

1. Doplnit klimatizaci 23 

2. Zkrátit obědovou přestávku 15 

3. Zlepšit školní WiFi 10 

4. Vytápění na třetí budově 6 

5. Přeorganizování jídelny (D24) 5 

6. Oprava posilovny 3 

7. – 8. Více pánských WC 1 

7. – 8. Větší možnost pro JA 1 
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Postupující náměty z oblasti město ze školního fóra na Mendelově SŠ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Shrnutí 

První školní fóra na středních školách proběhla v roce 2021. V letošním roce se díky spolupráci 

s oběma školami podařilo uspořádat školní fóra na středních školách podruhé. Pro obě tyto 

školy tak byla tato aktivita přínosná. Pro zástupce města byla školní fóra výbornou příležitostí 

diskutovat s mladými lidmi o tom, jak vnímají přednosti a příležitosti pro rozvoj u města, ve 

kterém se dennodenně pohybují. 

V Novém Jičíně, dne 07. 11. 2023 

 

…………………………      …………………………… 

Bc. Markéta Jánošíková      Mgr. Ondřej Syrovátka 

Koordinátorka ZM a MA21      Politik pro ZM a MA21 

Pořadí Náměty Hlasy 

1. Bezplatné parkování na celý den 22 

2. Využití prostoru u Tabačky i za vlakovým nádražím 14 

3. SMART lavičky 7 

4. Doplnit veřejné WC 6 

5. Renovace zvěrokruhu na Skalkách 5 

6. – 7. Doplnit hlídky u přechodů 3 

6. – 7. Více volnočasových aktivit 3 

8. Upravit trávník u Tabačky 1 


